



THE FUTURE OF THE DIGITAL ORCHESTRA AUDIENCES

May 21 at 12:00 pm EDT

L'avenir de l'orchestre numérique PUBLICS

21 mai à 12h00 HNE



Janet Bwititi



Tanya Derksen



Vicki Young



Canada Council
for the Arts

Conseil des arts
du Canada

Janet Bwititi

Director, Marketing & Sales / Directrice, Marketing et Ventes
Calgary Philharmonic Orchestra

Janet Bwititi is Director, Marketing & Sales, at the Calgary Philharmonic Orchestra and was previously Director, Marketing & Communications, at Honens International Piano Competition. Before moving to Canada, she began her marketing career at Zimbabwe's premier advertising agency, Michael Hogg Young & Rubicam. During this time she managed some of the country's major brands, including the retail group SPAR, where she eventually became National Advertising Manager. Janet is committed to building community through the arts and is currently Co-Chair of Creative Calgary — a non-partisan group that advocates for a thriving arts sector.

Janet Bwititi est actuellement directrice, Marketing et Ventes, au Calgary Philharmonic Orchestra, après avoir été directrice, Marketing et Communications, pour le Concours international de piano Honens. Avant de s'installer au Canada, elle a commencé sa carrière en marketing à la prestigieuse agence de publicité du Zimbabwe, Michael Hogg Young & Rubicam. Elle a alors géré les campagnes de certaines des grandes marques du pays, y compris le groupe de vente au détail SPAR, dont elle est en fin de compte devenue gestionnaire nationale de la publicité. Janet a à cœur de développer la communauté par les arts et est actuellement coprésidente de Creative Calgary, un groupe apolitique qui prône l'importance d'avoir un secteur artistique florissant.

Tanya Derksen

Vice President of Artistic Production / Vice-présidente de la production artistique The Philadelphia Orchestra

Tanya Derksen was appointed vice president of artistic production at The Philadelphia Orchestra in October 2019. Prior to that, she was executive director of the Regina Symphony Orchestra. Tanya previously served as director of education and outreach for the Winnipeg Symphony Orchestra and held roles with various arts organizations including Manitoba Music. An accomplished pianist, she has performed internationally with choirs and soloists, taught private lessons, and served as a piano adjudicator for community music festivals. Tanya received her Bachelor of Music degree from Brandon University and her MBA from the Asper School of Business at the University of Manitoba. She is a director and immediate past-president of Orchestras Canada and has served in leadership roles with the Sistema Canada Steering Committee, the Manitoba Conservatory of Music and Arts, the Future Leaders of Manitoba, and the 2015 National Conference for Music Educators in Canada.

Tanya Derksen a été nommée vice-présidente de la production artistique au Philadelphia Orchestra en octobre 2019. Elle était auparavant directrice générale du Regina Symphony Orchestra. Tanya a antérieurement été directrice de l'éducation et du rayonnement communautaire pour le Winnipeg Symphony Orchestra; elle a aussi joué des rôles auprès de divers organismes artistiques, dont Manitoba Music. Pianiste accomplie, elle s'est produite sur la scène internationale avec des chœurs et solistes, donné des cours particuliers et été juge de piano pour des festivals de musique communautaires. Tanya a obtenu un baccalauréat en musique de l'Université de Brandon et une MBA de l'Asper School of Business de l'Université du Manitoba. Elle est administratrice et présidente sortante d'Orchestres Canada et elle a exercé des rôles de leadership auprès du comité directeur de Sistema Canada, du Manitoba Conservatory of Music and Arts, du groupe Future Leaders of Manitoba et de la Conférence nationale des éducateurs de musique du Canada de 2015.

Vicki Young

Managing Director / Directrice générale Manitoba Chamber Orchestra

Vicki Young has worked in cultural administration for over 40 years with organizations across Canada and the UK. She has taught through their Departments of Continuing Education for the Universities of Manitoba and Winnipeg and has served on the boards of several not-for-profits. She was co-founder of a children's performing arts series that has thrived since 1984. She was the founding Northern regional director of the British Association for the Advancement of Science and founding administrator of GroundSwell and Winnipeg Jazz Orchestra. She has been Managing Director of the Manitoba Chamber Orchestra since 2003.

Vicki Young travaille depuis plus de 40 ans dans le domaine de l'administration culturelle auprès d'organismes au Canada et au Royaume-Uni. Elle a enseigné aux départements d'éducation permanente des universités du Manitoba et de Winnipeg, en plus de siéger au conseil d'administration de plusieurs organismes sans but lucratif. Elle est cofondatrice d'une série de spectacles d'arts de la scène destinée aux enfants qui connaît beaucoup de succès depuis 1984. Elle a été directrice régionale fondatrice pour la région du nord de la British Association for the Advancement of Science et administratrice fondatrice de GroundSwell et du Winnipeg Jazz Orchestra. Elle est directrice générale du Manitoba Chamber Orchestra depuis 2003.